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1 
Is de planning van de MIRT Onderzoeken op het terrein van de deltapro-
gramma’s Zoetwater, Nieuwbouw en Herstructurering, Rivieren en Kust 
verschoven ten opzichte van de planning zoals die in 2011 was voorzien? 

2 
Kunt u aangeven of er uit het taakstellend budget van Budget Investe-
ringen Ruimtelijke Kwaliteit (BIRK) ook reserveringen zijn gemaakt voor 
project 24 (Kampen-IJsseldelta)? Zo ja, hoe hoog zijn deze reserveringen? 

3 
Kunt u voor Ruimte voor de Rivier aangeven: 
a. hoeveel geld van het taakstellend budget van 2158 mln. is besteed en 

zal worden besteed aan projecten die als doel hebben nieuwe natuur 
aan te leggen? 

b. welke gebieden zijn gereserveerd om ook in de toekomst rivierverrui-
ming mogelijk te maken en hoe groot deze gebieden zijn? 

c. hoeveel hectare landbouwgrond uiteindelijk door de 39 maatregelen 
wordt omvat? 

d. voor alle 39 maatregelen individueel, hoeveel deze hebben gekost of 
hoeveel deze moeten gaan kosten? 

7 
Hoe verhoudt de opmerking dat het rijk voor 100 procent de financiering 
voor het Hoogwaterbeschermingsprogramma draagt zich tot het 
Bestuursakkoord water waarin gesproken wordt over co-financiering van 
de waterschappen? 

8 
a. Waarom worden de middelen voor NURG niet overgeheveld naar en 

als integraal onderdeel gezien van het programma Ruimte voor de 
Rivier? 

b. Wat is de meerwaarde van dit aparte project? 
c. Wat zijn de voor- en nadelen van overheveling? 
d. Kunt u aangeven hoeveel hectaren landbouwgrond er al voor Nadere 

uitwerking rivierengebied (NURG) is aangekocht en voor welke prijs? 

10 
In hoeverre zou een deel van de middelen uit het Synergieprogramma 
Kaderrichtlijn Water overgeheveld kunnen worden naar het programma 
Ruimte voor de Rivier? 

11 
Een deel van de middelen uit het Verbeterprogramma Waterkwaliteit 
Rijkswateren is inmiddels overgeheveld naar het programma Ruimte voor 
de Rivier. Is het mogelijk dit hele programma over te hevelen naar het 
Deltaprogramma en wat zijn hiervan de voor- en nadelen? 

12 
Waarom staan er geen beschikbare middelen genoemd bij het project 
Toekomst Afsluitdijk? 

13 
a. In hoeverre is de locatiekeuze en dimensionering van het project 

Extra Spuicapaciteit (ESA) van invloed op het project Toekomst 
Afsluitdijk? 
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b. Hoe wordt de samenhang tussen deze twee projecten gewaarborgd? 

14 
Kunt u aangeven of er voor de realisatie van de Natte natuurprojecten 
IJsselmeergebied landbouwgrond is en wordt gebruikt? Zo ja, hoeveel 
hectaren? 

15 
a. Hoe is de samenhang tussen het project capaciteit Volkeraksluizen 

ent de planstudie Volkerak-Zoommeer gewaarborgd? 
b. Klopt het dat de planstudie in planning vooruitloopt op het besluit 

over de capaciteit van de sluizen? 

16 
Wat is de reden dat er pas in 2014 een advies komt en in 2015 een besluit 
wordt genomen over het project Ooijen-Wanssum als onderdeel van de 
deltabeslissing Rivieren? 

17 
Kunt u aangeven voor het project Zandmaas wat er precies wordt 
verstaan onder beperkte natuur en of hier ook landbouwgrond voor wordt 
gebruikt? 

18 
Waarom staat het project Veessen-Wapenveld niet genoemd in de 
projecten Oost-Nederland? 

19 
Kunt u aangeven voor de Integrale Inrichting Veluwerandmeren (IIVR) of 
bij grondverwerving sprake is geweest van gedwongen onteigening? Zo 
ja, om hoeveel hectare gaat dit in totaal? 

20 
Hoe verhoudt het feit dat de planstudie verdieping vaarweg Harlingen-
Kornwerderzand (vaargeul De Boontjes) is vertraagd zich tot uw 
antwoorden op Kamervragen terzake waarin is aangegeven dat de 
verdieping van de Boontjes conform planning verloopt (Tweede Kamer, 
vergaderjaar 2010–2011, Aanhangsel Handelingen 2664)? 

21 
Kunt u aangeven wat er met de 10 mln. wordt gedaan die is uitgetrokken 
voor de Zandmotor in 2012?

2


